
REFERAT FRA ORDINÆR GENERALFORSAMLING  
CROSSNORD 2022 

Torsdag den 24. november 2020 kl. 17.30 a7oldes 3. ordinære generalforsamling i CrossNords lokaler 
Falkevej 20, 3400 Hillerød med følgende: 

DAGSORDEN 

1) Valg af dirigent og referent  
2) Bestyrelsens beretning v/formand Frederik Boll 
3) Aflæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab for det forløbne år v/Frederik Boll 
4) Aflæggelse og godkendelse af bestyrelsens forslag Ll konLngent og budget for det kommende år v/

Frederik Boll 
5) Behandling af indkomne forslag - punktet udgår.  
6) Valg Ll bestyrelsen  

• Frederik Boll, genopsLller som formand (genopsLller) 
• Niklas Frøkjær, genopsLller Ll bestyrelsen (genopsLller) 
• Morten, bestyrelsesmedlem (genopsLller)  
• Mie, bestyrelsesmedlem (genopsLller) 

7) Valg af en revisor (lige år) - bestyrelsen foreslår Marco Gall  
8) Eventuelt 
9) WOD 

Formand Frederik Boll bød indledningsvis velkommen Ll CrossNords 3. officielle generalforsamling.  

Ad 1) 

Bestyrelsen indsLllede Pernille Thrane, som dirigent og referent. Frederik Boll forespurgte 
generalforsamlingen om der var andre, som ønskede at påtage sig hvervet, hvilket ikke var Llfældet.  

Here`er takkede dirigenten for valget, og staterede med formalia omkring hvorvidt generalforsamlingen 
kunne anses som lovlig indvarslet og beslutningsdygLg. 

I henhold Ll vedtægternes § 7, stk. 3, skal der senest 6 uger inden generalforsamlingen ske annoncering af 
Ldspunktet for generalforsamlingen. Dece var sket den 5. oktober 2022 og here`er skal der senest 2 uger 
inden generalforsamlingen udsendes officiel dagsorden. Indkaldelsen fra udsendt den 8. november 2022, og 
derfor konstaterede dirigenten, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og beslutningsdygLg. Ingen 
havde på opfordring indsigelser herLl.  

Dirigenten konkluderede ligeledes, at af foreningens i alt 406 medlemmer var 355 stemmeberedger, jf. 
vedtægternes § 7, stk. 4. Af foreningens medlemmer var 13 fremmødt.   

Ligeledes blev det præciseret, at referatet ville blive udarbejdet, som et beslutningsreferat.  

Ad 2)  

Formand Frederik Boll aflagde bestyrelsens beretning, som var udsendt sammen med indkaldelsen.  

Frederik Boll fortalte, at det seneste år har været det første år, som ikke har været præget af opstart og 
nedlukninger. Bestyrelsen primære fokus har derfor været på at få dri`en af foreningen op at køre, så de 
bruger så lidt energi som muligt på sigt på almindelige dri`smæssige forhold i bestyrelsen. 

Bestyrelsen har i løbet af året arbejdet ud fra følgende plan: 
•  Fastholdelse af Børne- og Teen Cross 
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• Fokus på kvalitet i træningen 
• Fastholdelse af det stærke fællesskab 
• Styrke bestyrelsens arbejde 

Dirigenten konstaterede at ingen havde spørgsmål eller kommentarer Ll bestyrelsens beretning, som derfor 
var enstemmigt godkendt.  

Ad 3)  

Årsregnskabet for 2021 var udsendt sammen med indkaldelsen. 

Regnskabets resultat var som forventet, og revisor Marco Gall har ligeledes afgivet erklæring om, at 
regnskabet er retvisende billede af foreningens finansielle sLlling.  

Revisors bemærkninger om årsregnskabet for 2021 om overholdelse af bogføringsloven, er e`erfølgende 
bragt i orden for igangværende regnskabsår.  

Perioderegnskabet viser, at der har været medlemsindtægter for i alt kr. 516.790 og udgi`er for 267.134.  

Overskuddet er som forventet og bruges Ll konsolidering af foreningen, da bestyrelsen har et ønske om, at 
foreningen skal have en opsparing af en sådan størrelse, at foreningen har opsparede midler Ll at kunne 
klare 1 års dri` uden indtæger. Dece målet er ikke opfyldt endnu.  

Dirigenten konstaterede e`er gennemgangen, at ingen havde spørgsmål og at årsregnskabet for 2021 var 
enstemmigt godkendt.  

Ad 4)  

Formand Frederik Boll gennemgik budgecet for perioden 1. januar 2023 - 31. december 2023. 

Budgecet for 2023 er aflagt ud fra et gennemsnitligt medlemstal pr. måned på 350.  
Ligeledes er budgecet fastsat med fastholdelse af det nuværende konLngent.  

Der er i budgecet størst ændringer i`. forventede udgi`er Ll el og olie. Der er som følge af store 
udgi`ssLgninger herLl Llsvarende budgeceret med mindre månedlige udgi`er Ll indkøb af udstyr og Ll 
opsparing.  

Bestyrelsen har ikke planer om større indkøb af nyt udstyr det kommende år, men i stedet vil fokus være på 
at bibeholde høj standard på nuværende udstyr og udski`e dece, når der er behov herfor. Der vil primært 
være fokus på erstatning af skiver og stænger, som går i stykker.   

Herudover er udgi`er Ll medlemsadministraLon steget, da der i 2021 blev beslucet at aflønne Rebekka 
med 15 Lmer ugentligt for administraLvt arbejde forbundet med håndtering af medlemmer. Dece 
fortsæcer uændret.  

Ligeledes har det vist sig ikke at være muligt at ansæce unge mennesker Ll at varetage rengøringen, hvorfor 
dece nu i stedet udføres af et professionelt firma, hvilket også har været fordyrrende, men samLdig 
betydet, at box’en ikke er lukket for medlemmer på et ubelejligt Ldspunkt, da rengøringen nærmest udføres 
om nacen.  

Dirigenten konstaterede e`er gennemgangen, at ingen havde spørgsmål og at budgecet for 2023 var 
enstemmigt godkendt. 

Ad 5)  

Der var ikke indkommet nogle forslag, hvorfor punktet udgik.  

�2



Ad 6)  

Dirigenten konstaterede, at formanden og 3 bestyrelsesmedlemmer var på valgt. Ingen havde meldt deres 
kandidatur inden generalforsamlingen. Dirigenten forespurgte forsamlingen om der var nogen, som 
ønskede at sLlle op, hvilket ikke var Llfældet.  

Here`er konstaterede bestyrelsen, at alle 4 bestyrelsesmedlemmer var genvalgt for en 2-årig periode.  

Bestyrelsen består he`er af:  

Formand Frederik Boll - på valg i 2024 
Bestyrelsesmedlem Niklas Frøkjær - på valg i 2024 
Bestyrelsesmedlem Mie Salin - på valg i 2024 
Bestyrelsesmedlem Morten Lund - på valg i 2024 
Bestyrelsesmedlem Jonas Wallin - på valg i 2023 
Bestyrelsesmedlem Rebekka Graatang - på valg i 2023 
Kasserer Sussi Dyreborg - på valg i 2023 

Ad 7)  

Bestyrelsen indsLllede Marco Gall, som ekstern revisor - og han blev enstemmigt genvalgt.  

Ad 8)  

Under punktet eventuelt kan alt drø`es, men intet besluces.  

Der blev fra et medlem spurgt ind Ll om der stadig var problemer med klager fra naboerne over 
musikafspilning, hvilket bestyrelsen oplyste ikke var Llfældet.  

Ligeledes blev der spurgt ind Ll om bestyrelsen havde drø`et de situaLoner, hvor medlemmer under 
træningen er kommet Ll skade. Bestyrelsen bekræ`ede, at det var en problemsLlling, som var drø`et. Det 
blev præciseret, at dem der kommer Ll skade ikke kommer Ll skade pga. kriLsabel Llrecelæggelse af 
træningen i`. risikable Lltag el. lign., men der er tale om selvforskyldte uheld, som kan ske i 
træningssituaLoner. Desuden er træning i centeret på eget ansvar, og CrossFit er en risikabel sport.  

Der blev spurgt Ll, hvor den nærmeste hjertestarter er placeret, da den der var på ejendommen er pernet 
e`er Bravida er fraflycet. Dece vil bestyrelsen tage op på kommende bestyrelsesmøde.  

Parkeringsforholdende blev også drø`et og det blev endnu engang præciseret, at der ALDRIG må parkeres 
foran Dines Jørgensens port. De kommer Lt sent a`en eller Ldlig morgen og afleverer/henter deres store 
maskiner. Man kan derfor ikke regne med, at de ikke skal have adgang, når man træner uden for almindelig 
arbejdsLd.  

Et medlem havde før generalforsamlingen spurgt om muligheden for at etablerer en ekstra bademulighed i 
toilecet i stuen. Bestyrelsen tog dece punkt med videre, men såfremt et medlem med de korrekte 
kvalifikaLoner har kendskab Ll eller kan afdækket muligheden for opsætning af brusekabine el. lignende, 
hører bestyrelsen gerne herom, så de ikke igangsæce og undersøge forholdet.  

Sidst blev der e`erspurgt mulighed for mere specifikke hold Ll eksempelvis vægtlø`forbedring. Der har 
været flere Lltag Ll dece med pop-up hold og lign., og konklusionen er, at det ikke reelt benyces af 
medlemmerne, når der tages iniLaLv herLl. Det kan ikke afvises, at det der kan gennemføres specifikke 
træninger med Llmelding og betaling, men det er ikke noget, som kommer fast. Desuden henviste et 
medlem Ll, at Ålholm Vægtlø`ning løbende Llbyder drop-in træninger, hvor man mod beskeden betaling 
kan blive undervist i vægtlø`ning.  
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Dirigenten takkede for god ro og orden og afslucede generalforsamlingen kl. 18.15. 

Ad 9)  

Niklas Frøkjær havde sammensat en hyldest WOD Ll box’en alt mulig mand Claus.  
 
Desværre havde Claus ikke mulighed for selv at deltage i a`enens generalforsamling, så de deltagende 
gennemførte WOD’en og ønsker Claus god fornøjelse med den på et andet Ldspunkt.  

Hillerød den 24. november 2022 
Som dirigent og referent  

_________________________ 
Pernille Thrane
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